

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN AHLI BANK Date: 10-03-2024 03:29:22 PM Subject: Annual General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاهلي الاردني التاريخ: 10-03-2024 03:29:22 PM الموضوع: اجتماع الهيئة العامة العادي</p>
<p>With reference to the above subject matter, and by virtue of the provisions of Article 6/F of the Companies Law No. 22 of the year 1997 as amended and the instructions issued pursuant thereto, the Board of Directors of the Jordan Ahli Bank is pleased to extend an invitation to attend the Annual General Assembly Meeting, which will take place on Sunday, March 31st 2024 at 10:00 a.m. (Amman time). The meeting will be conducted virtually and electronically via (Lumi AGM) (www.smartagm.ae), whereas certain matters will be considered at the meeting and decided upon We respectfully ask that you either attend in person or instruct us to designate a representative to attend the Annual General Assembly Meeting virtually. Please also send us the name, contact information, and email address so that the access code can be sent. A copy of the annual report will be provided in due course once the Central Bank of Jordan duly approves the financial statements.</p>	<p>تحية واحتراما وبعد ،،، بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملا بأحكام المادة (6/و) من قانون الشركات رقم (22) لسنة 1997 وتعديلاته والتعليمات الصادرة بمقتضاه، يسر مجلس إدارة البنك الأهلي الأردني دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي الذي سيعقد في تمام الساعة العاشرة من صباح يوم الأحد الموافق 2024/03/31 وذلك بخاصية الاتصال المرئي والمسموع من خلال (Lumi AGM) والرابط الإلكتروني (www.smartagm.ae) وذلك للنظر في الأمور المدرجة على جدول الأعمال واتخاذ القرارات بشأنها. أرجو التكرم من عطوفتكم بالإيعاز بتسمية من يمثلكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي الكترونيا وتزويدنا بالاسم ورقم الهاتف والبريد الإلكتروني الخاص ليتم ارسال رمز الدخول الخاص بكم. هذا وسيتم تزويدكم بنسخة عن التقرير السنوي تباعا وحال الحصول على موافقة البنك المركزي الأردني على البيانات المالية حسب الأصول.</p>
<p>10-03-2024</p>	<p>10-03-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Maisa Turk</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Maisa Turk</p>